
Ľuba Kubla 

Môžete sa v krátkosti predstaviť naším fanúšikom?  

Volám sa Ľubo Kubla podnikám v oblasti cestovného ruchu a v oblasti ručne šitých kabátov. 

Som majiteľom hotela Marlene v Oščadnici a celý život sa venujem propagácií kysuckých 

tradícií.  

Aký máte vzťah k športu?  

Športujem odmalička. Momentálne si rád zahrám rekreačne futbal so svojimi synmi, ktorí sú 

lepší futbalisti ako ja. Rád sa venujem i plávaniu avšak nie tomu tradičnému , ale plávaniu 

v ľadovej vode som i členom Krasňanských mrožov. V lete s obľubou chodím na turistiku, 

zber hríbov či čučoriedok. Je to pre mňa nádherný relax.  

Prečo podporujete šport? A prečo ste sa rozhodli kandidovať do parlamentu?  

Rád podporím dobrú vec. Dôvod je ten, že peniaze, ktoré sa strácajú pri korupcii sa dajú 

využiť na rozvoj kultúry a športu pre naše deti. Keď vedia hospodáriť súkromní podnikatelia 

musí to vedieť i štát!  

Odkaz pre mladých ľudí?  

Verím, že Slovák si dokáže poctivou prácou zarobiť a slušne žiť s rodinou na Slovensku. Ak 

ma podporíte určite Vás nesklamem.  

 



 


